
 
Protokół Nr 36/10 

z posiedzenia komisji rewizyjnej 
dnia 24 lutego   2010 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 10 00

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Bronisław Jurec ,który
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W  posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  zgodnie  z  listą  obecności  stanowiącą
załącznik do protokołu oraz  Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz , Zastępca Wójta Jerzy
Makowski i w części posiedzenia dotyczącego spraw finansowych Skarbnik Gminy Wiesława
Łoch oraz Sekretarz Gminy Danuta śygadło.
Ponadto  w  części  posiedzenia  udział  wziął  Przewodniczący  Rady  Gminy  Jerzy
Wojciechowski.
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym komisja
mogła  obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie . 
O  terminie  posiedzenia  członkowie  komisji  zostali  powiadomieni  pisemnie  otrzymując
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej : 
1.Zatwierdzenie porządku obrad
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 26 lutego  2010 r. 
4.Informacja o zgłaszanych do urzędu Gminy skargach i wnioskach kierowanych przez
   obywateli za rok 2009 
  Opinia komisji na sesję    
5.Sprawy róŜne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji 
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  35/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący  komisji  odczytał  projekty  uchwał  przygotowane  pod  obrady
najbliŜszej sesji , komisja je przeanalizowała , otrzymując odpowiedzi na pytania ,
uwagi czy wątpliwości i zaopiniowała jak niŜej :
- projekt  uchwały Nr XXXV/275/10 w sprawie zmiany Uchwały nr XIX/144/08
  Rady  Gminy Stargard Szczeciński  z dnia 22 sierpnia 2008 r. 
- projekt  uchwały Nr XXXV/276/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/147/08
  Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 22 sierpnia 2008 r. 
-projekt  uchwały Nr XXXV/277/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIII/188/08  
 Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 30 grudnia 2008 r.
-projekt  uchwały  Nr XXXV/278/10 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/201/09
 Rady Gminy Stargard  Szczeciński z dnia 27 lutego 2009 r.
Komisja w/w cztery projekty uchwał zaopiniowała pozytywnie . 
– projekt   uchwały  Nr  XXXV/279/10  w  sprawie  przystąpienia  do
sporządzenia  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania
przestrzennego gminy Stargard Szczeciński w obrębie ewidencyjnym Wierzchląd
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Wójt Gminy odnosząc się do uzasadnienia tego projektu uchwały poinformował ,Ŝe
wnioskodawca wnosi o wykonanie zmiany na koszt gminy ,ale jak powiedział wójt
będzie rozmawiał , aby uczestniczyli w kosztach opracowywania zmiany . 
Komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .   
-  projekt  uchwały  Nr  XXXV/280/10   w sprawie  udzielenia  dotacji  celowej  na
remont zabytku – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 
Radny Edward  Lutyński  -wyjaśnił  sprawę  dotyczącą  złoŜonego  wniosku  przez
Radę Parafialną z Małkocina  w styczniu 2010 r. , iŜ nie muszą składać nowego
wniosku do naboru na rok 2011 jeŜeli  wniosek został  złoŜony poprawnie .
-projekt  uchwały  Nr  XXXV/281/10  w  sprawie  zwołania  zebrania  wiejskiego-
komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-uchwała  Nr  XXXV/282/10  w  sprawie  powołania  instytucji  kultury-  Biblioteki
Publicznej Gminy Stargard Szczeciński 
Radny Edward Lutyński – zgłosił swoje wątpliwości co do zapisu § 5 ust.2 pkt 11 ,
a  szczególnie do słowa „ nadzór „ .
Sekretarz Gminy wyjaśniła co będzie obejmował nadzór nad działalnością świetlic .
Po  wyjaśnieniach  komisja  zaproponowała  ,  aby  w  tym  punkcie  po  słowie
„działalnością” dopisać słowo '' kulturalną „ .
Komisja  w formie wniosku zaproponowała w/w zmianę zapisu § ust.2 pkt 11.
Radny Edward Lutyński zwrócił uwagę aby doprecyzować zapis § 13. ust. 1 , a
szczególnie wyjaśnić prowadzenie działalności gospodarczej przez bibliotekę. 
Sekretarz Gminy – odpowiedziała, Ŝe przygotuje na sesję odpowiedź .    
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały z proponowaną zmianą.
-projekt  uchwały Nr XXXV/283/10 w sprawie zmiany uchwały w sprawie poboru  
 podatków w drodze  inkasa – komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt  uchwały  Nr XXXV/284/10 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. ,
  zmiany limitów    wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne  oraz zmiany
  wydatków na programy   realizowane  ze środków  pochodzących z budŜetu Unii
  Europejskiej ,  niepodlegających zwrotowi środków z pomocy udzielanej przez 
  państwa  członkowskie   (EFTA) oraz innych środków pochodzących  ze źródeł     
  zagranicznych   niepodlegających zwrotowi
Skarbnik  Gminy  przedstawiła  uzasadnienie  do  projektu  uchwały  i  udzieliła
odpowiedzi na zapytania radnego Edwarda Lutyńskiego .
Komisja dwoma głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Radny Edward Lutyński powiedział ,Ŝe jest przeciwny temu projektowi uchwały i
dodał  ,Ŝe  wszelkie  działania  dotyczące  zwiększenia  deficytu  będą  przez  niego
opiniowane negatywnie lub będzie się wstrzymywał od głosowania . 
Wójt  Gminy poinformował o  wynikach  przeprowadzonych konsultacji  w dniu
21.02.2010 w miejscowości  Warchlinko i miejscowości Siwkowo i w związku z
powyŜszym  zachodzi  konieczność  zmiany  prządku  obrad  sesji  poprzez
wprowadzenie dodatkowych czterech projektów uchwał, a mianowicie : 
-  projekt uchwały Nr XXXV/285/10 w sprawie przeprowadzonych konsultacji  z
mieszkańcami  miejscowości  Siwkowo ,  w związku z  wnioskiem o zniesienie  i
ustalenie urzędowej nazwy miejscowości ,
-projekt  uchwały Nr XXXV/286/10 w sprawie wniosku o zniesienie i  ustalenie
urzędowej nazwy miejscowości 
-  projekt uchwały Nr XXXV/287/10 w sprawie przeprowadzonych konsultacji  z
mieszkańcami miejscowości Warchlinko  , w związku z wnioskiem o zniesienie i
ustalenie urzędowej nazwy miejscowości ,
– projekt  uchwały  Nr  XXXV/288/10  w  sprawie  wniosku  o  zniesienie  i

ustalenie  urzędowej nazwy miejscowości
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Radny Edward Lutyński zwrócił uwagę , aby uzasadniając wniosek do Ministerstwa
rozszerzyć uzasadnienie o dokumenty jakie posiadają mieszkańcy .
Komisja pozytywnie zaopiniowała w/w projekty uchwał . 
Następnie komisja przedyskutowała projekty  uchwał ,które  zostały skierowane na
posiedzenia komisji do  omówienia .
- projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu świetlic wiejskich na terenie 
  gminy 
Radny Edward Lutyński zabierając głos w sprawie tego projektu powiedział  ,Ŝe
najpierw  naleŜałoby   powołać  świetlicy  wiejskie,  nadać  im  statut   ,  ustalić
opiekunów,  a  dopiero  regulamin   .Radny pozytywnie  odniósł  się  do  czynności
związanych z porządkowaniem tych spraw .
Sekretarz Gminy wyjaśniła , dlaczego jest ustalany regulamin świetlic i zadaniem
sekretarz jeŜeli tak to  powinien być Gminny Ośrodek Kultury i świetlice jako filie .
Radny Lutyński – odnosząc się do wypowiedzi sekretarz powiedział ,Ŝe powołać
świetlice  normalnie  uchwałą  i  nie  ma potrzeby powoływania  Gminne  Ośrodka
Kultury i dodał ,Ŝe w gminie powinien być rejestr świetlic wiejskich  .
Przewodniczący Rady Gminy podsumowując wypowiedzi zaznaczył ,Ŝe regulamin
został przekazany do dyskusji i słuszne są uwagi .Mamy  róŜne sygnały dotyczące
funkcjonowania  świetlic  ,  sprawa  zatrudnienia  opiekuna-  gospodarza  w  jakim
wymiarze  godzinowym  i  tutaj  przewodniczący  zaproponował  ,  aby sołtysi  na
spotkaniu w marcu teŜ  się wypowiedzieli odnośnie tego regulaminu  .
Radny  Edward  Lutyński  –  zaproponował  ,aby  świetlicami  opiekowały  się  np.
działające pręŜnie Koła Gospodyń czy teŜ ochotnicze straŜe poŜarne . 
-projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy oraz
sposobu jej poboru
Sekretarz Gminy poinformowała o zmianach jakie zostały naniesione w obecnym
projekcie  w stosunku do poprzedniego projektu .
Radny Edward Lutyński – powiedział ,Ŝe zgłasza propozycję zmniejszenia opłaty z
50  zł na 10 zł – przy sprzedaŜy sadzonek drzew, krzewów i kwiatów - , poniewaŜ
ideą tych targów jest to , Ŝe producenci przyjeŜdŜają  , a ludzie kupują drzewka .
Sekretarz Gminy wyjaśniła sprawę wejścia w Ŝycie uchwały , iŜ po zasięgnięciu
opinii w RIO , jeŜeli podejmowana jest po raz pierwszy to wchodzi w Ŝycie  po
upływie 14 dni od daty ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Zachodniopomorskiego .
Radny  Edward  Lutyński  –  odnosząc  się  do  tej  sprawy  m.in.  powiedział  ,Ŝe
obowiązują w tej sprawie przepisy wyŜszego rzędu jak  Konstytucja i radny uwaŜa ,
Ŝe przepisy tej uchwały powinny wejść w Ŝycie dopiero 1.01.2011 r., a nie w roku
wprowadzenia opłat . 
Wobec powyŜszego sekretarz zaproponowała ,Ŝe wystąpi do RIO o wyjaśnienie tej
sprawy na piśmie .  
Przewodniczący Rady Gminy poruszył  sprawę  dotyczącą  budynku po byłej  sali
gimnastycznej  w  Grabowie  ,  który  to  budynek  chce  przejąć  Stowarzyszenie
Przyjaciół Grabowa i na to zadanie w planie odnowy zapisuje 350 tys zł i jako
źródło finansowania podaje środki gminne i stowarzyszenia , na jakich zasadach
jeŜeli  by  była  taka  wola  rady przekazać  ,  czy sami  będą  w  stanie  to  zadanie
wykonać, adaptacja tego budynku wg wyceny jak poinformował Pan Lis to około
400tys zł .
Wójt Gminy odczytał pismo Stowarzyszenia Przyjaciół Grabowa z dnia 10.02.2010
roku ,  z  którego  wynika,  Ŝe chcą  aby im to  przekazać  ,  mają  zdecydować  na
zebraniu  czy będą w stanie pozyskać środki na adaptację tego budynku .
Radny Edward Lutyński- przypomniał ,Ŝe jest uchwała mówiąca o gospodarowaniu
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mieniem i tutaj przepisy są jasne .
Sekretarz Gminy poinformowała ,Ŝe potrzebny jest uchwalony  plan odnowy tej
miejscowości  aby  Parafia  mogła  złoŜyć  wniosek  o  dofinansowanie  remontu
kościoła  do  Stowarzyszenia  WIR  .  Nabór  przyjmowania  wniosków  zostanie
ogłoszony w kwietniu .
Radny Edward Lutyński-zaproponował ,  aby Stowarzyszenie z tego zadania  na
razie się wycofało , bo trzeba aplikować wniosek , a do tej sprawy powróci się . 
Powiedział ,Ŝe nie jest to cenny majątek , poniewaŜ  gmina juŜ przez parę lat chce
się go pozbyć . 
Komisja uzgodniła  ,  aby wycofać  z  projektu  ten   zapis   po  to,  aby aplikować
wniosek i powtórnie wrócić do tej sprawy .      
 Ad.4
Przewodniczący komisji przedstawił z informacji o zgłaszanych do Urzędu Gminy
skargach i wnioskach kierowanych przez obywateli w roku 2009 , ile było skarg i
wniosków i  jak  zostały rozpatrzone przez radę.
Członkowie komisji uwag do w/w tematu nie zgłosili i wydali opinię , jak niŜej : 
Komisja Rewizyjna nie wnosząc uwag przyjęła  informację  o  zgłaszanych przez
obywateli skargach i wnioskach kierowanych przez obywateli w roku 2009 . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5
Wójt  Gminy  –  poinformował  ,Ŝe  odbyło  się  zebranie  wiejskie  w  Witkowie
Pierwszym i mieszkańcy  wypowiedzieli się za łączeniem Witkowa I i II .   
Ad.6
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Bronisław
Jurec podziękował wszystkim za udział i zamknął posiedzenie .

Protokołowała :                                                                    Przewodniczący Komisji
Z. Stoczkowska                                                                         Bronisław Jurec
Data sporządzenia :                                                               Data podpisania ; 
2010.02.24                                                                             2010. …........................ 


